

Notulen Algemene Ledenvergadering VV OKVC

Datum 11 december 2024



Aanvang 20:00 uur
Locatie Kantine vv OKVC

Aanwezig : T. Baar, G. vd Zijl, E. Slopsema, B. Meiring, J. Tuinstra, I. Hansma, P. Sieperda, A. Breemhaar, I. Breemhaar, M. van Os, H.J. Slagter, G. Groenewoud, M. vd Zijl, T. Mol, N. Verbree, J. Bosman, J. Mol, H. Zuidema,, H. Haaksema, A. Katje

Afwezig met kennisgeving: -

1. Opening

Vice-voorzitter H.. Zuidema (HZ) opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

HZ: Er zijn geen ingekomen stukken. Secretaris (AK): Wij zijn onlangs met drie bestuursleden naar het gemeentehuis gegaan voor een gesprek over de harmonisatie en daaraan gekoppeld de nieuwe tarieven voor de huur van sportvelden en -accommodaties. Omdat wij het beheer en de schoonmaak van de sporthal voor onze rekening nemen en er in verband met de sporthal geen sprake kan zijn van privatisering is er voor onze vereniging een bijzondere situatie van toepassing. Eerst per 1 augustus 2025 gaan wij meer betalen voor de huur van de velden en moeten wij ook gaan betalen voor de verlichting op het oefenveld. Daar staat tegenover dat wij een subsidie krijgen voor het beheer en de schoonmaak. Hoe die bedragen zich verhouden moet nog blijken. Alexander Breemhaar (AB): De verlichting van het trainingsveld is niet voldoende. Is dit ook besproken? AK: Ja, wij willen graag LED-lampen zodat ook onze rekening naar beneden gaat.

4. Notulen bijzondere ledenvergadering van 10 juni 2024

Er zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen worden vastgesteld.

5. Jaarverslag secretaris

De secretaris leest het jaarverslag seizoen 2023-2024 voor.

6. Financieel jaarverslag penningmeester

De stukken worden rondgedeeld en er volgt een korte leespauze. Jan Bosman: Hebben de langlopende schulden betrekking op de sportkooi? Penningmeester (HH): Ja, we zijn een lening aangegaan omdat de kosten van de materialen net zo hard (zo niet harder stegen) dan de het gereserveerde bedrag voor de sportkooi. We kunnen zelf bepalen wanneer we dit bedrag aflossen. Tiemen Baar: Geld op de bank is wel omhoog gegaan? HH: Ja, dit betreft een ontvangen subsidie-bedrag voor de sportkooi. Dit hebben wij achteraf ontvangen. Bianca Meiring (BM): Het winstaandeel van de kantine daalt? HH: Dit is voorzichtig begroot. BM: Komt er nog geld dat eerder was gereserveerd voor het MFC onze kant op? Nee, dit is niet het geval.

7. Vaststellen contributieregeling seizoen 2025-2026

HZ: De contributie wordt niet verhoogd. BM: Kan er ook een QR-code op de facturen? HH gaat hier naar kijken.

8. Vaststellen begroting seizoen 2024-2025

HH: De begroting is al besproken bij het doornemen van het financieel jaarverslag.

9. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie

Marko van der Zijl: De kascommissie heeft de stukken gecontroleerd en akkoord bevonden. Rik Hansma is aftredend lid van de kascommissie. Er heeft zich deze avond geen nieuw lid gemeld.

10. Vrijwilligers/vrijwilligersplan

HZ: Het blijft lastig om voor besturen, commissies en losse taken voldoende mensen te vinden. De leden die nu vanavond aanwezig zijn, zijn over het algemeen wel erg actief. Ilse Hansma (IH): Wat is op dit moment het grootste knelpunt? HZ: Dat is de bezetting van het jeugdbestuur en ook de begeleiding voor de JO14. Marianne

van Os is als enig lid van het jeugdbestuur nu doorgeschoven naar het hoofdbestuur. Gerhard van der Zijl: Zijn de ouders van de jeugdleden benaderd? HZ; Ja, BM heeft eerder een oproep in alle apps geplaatst. Voor wat betreft de begeleiding van de JO14 volgt een gesprek met de ouders van deze spelers. Jennie Tuinstra geeft aan dat JO13 en JO14 een lastige leeftijd is. Zij schrikt soms bijvoorbeeld van het taalgebruik. HZ vraagt iedereen om ook bij zijn of haar netwerk te polsen of iemand vrijwilliger wil zijn. Henk-Jan Slagter: Sommige ouders weten niet wat ze moeten doen. Een goede taak- of werkschrijving voor de kantinediensten zou helpen.

11. Sponsorcommissie

HH: Er zijn een aantal "vrienden" bijgekomen, deze staan op het bord. We zijn in gesprek met Sporthuis Winsum over een clublijn. JM: Er was al gekozen voor Hummel, maar dit wordt nu Stanno.

12. Activiteitencommissie

IH: Volgende week is er klaverjassen. De nieuwjaarsreceptie is het eerste weekend van het nieuwe jaar (op vrijdag en zaterdag). In juni is het bedrijvensvoetbal en in augustus hebben we de familiedag.

13. Voetbaltechnische zaken

HZ: In principe is Alexander Breemhaar volgend seizoen hoofdtrainer. We nemen na dit seizoen afscheid van Hemmo Kuipers.

14. Jeugdzaken

HZ: Het ST JO17 is eerste geëindigd in de tweede fase. Ook het ST JO19 kan eerste worden. HZ bedankt IH voor haar inzet als leidster van JO14. BM wordt bedankt voor haar rol als voorzitter van het jeugdbestuur. HZ geeft aan dat ze een belangrijke bijdrage heeft geleverd bij het tot standkomen van de samenwerking met vv Ezinge. BM ontvangt een bos bloemen. HZ geeft nog aan dat een vervolgstap op de huidige ST-teams, een SJO, kort is besproken. Voor nu is dat wat OKVC betreft nog niet haalbaar.

15. Bestuursverkiezing

Aftredend en herkiesbaar is: A. Katje (secretaris).. De vergadering gaat akkoord met de herverkiezing. JB: Zijn er ook mensen benaderd voor een bestuursfunctie? AK: Niet recent.

16. Rondvraag

Niek Verbree: Kan er iets worden gedaan aan de temperatuur van de douches? HH: Dit is doorgegeven aan de gemeente.

Thijs Mol: Kunnen we ook een Spotiify-account krijgen? Het bestuur neemt dit mee.

Alexander Breemhaar: Heeft het bestuur ook een e-mail ontvangen? Ja, dit is het geval. Wij wilden dit buiten de vergadering om met Monica Breemhaar bespreken. Zij gaat stoppen met de inkoop en bevoorrading van de kantine. AB: Gaat er nog wat gebeuren met de aankleding van de kantine? Gerd Groenewoud: Nee, dit ligt stil. In eerste instantie omdat niet duidelijk was wat er met de kantine zou gebeuren mocht het MFC er komen. HZ: We zijn nog wel bezig met de plaatsing van een overkapping. AB benoemt ook nog het probleem van hondenpoep en gaten in de velden.

Ilse Hansma: De dames zijn nog op zoek naar extra speelsters. Kan het bestuur hier een rol in spelen? HZ gaat bij vv Ezinge vragen of daar nog speelsters zijn die kunnen aansluiten.

Gerhard van der Zijl: Kunnen er ook nieuwe gordijnen komen? Het bestuur pakt dit op.

Hendrik Zuidema: Voor de rolladeactie zijn 2,3 straten nog niet bezet. Er wordt vrijdag om half zes gestart.

17. Sluiting

De vice-voorzitter sluit de vergadering. Iedereen wordt bedankt voor zijn of haar inbreng.

Ondertekening notulen Algemene Ledenvergadering van 11 december 2024:

H. Zuidema – vice-voorzitter

A. Katje – secretaris